
Protokoll fra styremøte i Kristiansand  

Tennisklubb      

        

Møtenummer: 3/24 

Dato: 04.03.24 

Kl.: 18:30-20:30  

Sted: KTK, Klubbhuset  

 

Til stede: Øistein Wirak, Kristin Natvig, Erik Freuchen, Jostein Akselsen, Glenn S. 
Pedersen, Ane Scheel, Kristin Jordal 

 

Ikke til stede: Daniel Håkestad, Maren Frivold 

 

Saksliste 

Sak 17/24 - Godkjenne referat fra styremøte 08.02.24 

Sak 18/24 – Årsregnskap revisorgodkjent 2023 

Sak 19/24 – Årsmeldingen for 2023 

Årsmeldingen ble gjennomgått og vedtatt, presenteres på årsmøtet 

2. Årsregnskapet revisorgodkjent 2023 

Sak 20/24 – Budsjett 2024 

 Budsjettet ble vedtatt og legges frem på årsmøtet. 

Sak 21/24 – Kontraktsforslag daglig leder 

Sak 22/24 – Meldte saker til årsmøtet – behandle innkomne saker 

Ingen innkomne saker 

 



Sak 23/24 – Saker fra styret til årsmøtet/obligatoriske saker ( lovnorm + 
kontingentforslag 2025) 

• Styret foreslår en økning i kontingent på 10% gjeldende fra 01.01.2025. Det vil gi 
følgende priser: 

Seniormedlemskap: 2475 kroner pr. år 

Juniormedlemskap: 650 kroner pr år. 

Studentmedlemskap: 1650 kroner pr. år 

Familiemedlemskap: 4950 kroner pr år 

• Ny lov-norm vedtas på årsmøtet. 

Sak 24/24 – Valgkomiteens innstilling 

Styret håper nåværende medlemmer av valgkomiteen tar ett år til. Valgkomiteen får i oppdrag 
å finne en kontrollkomite som klubben er forpliktet å ha.  

Sak 25/24 - Anleggsstatus 

Jostein presenter status for anleggsutvidelse på årsmøtet. 

Det er hentet inn pris fra en totalentreprenør, denne var noe høy og viser at priser for 
materialer og arbeid har hatt en markant stigning siden siste utbygging 

Styret tror og håper det finnes krefter i egne rekker som kan bidra i en eventuell 
anleggsutvidelse, samt ønsker styret å hente inn flere priser og gå videre med en 
mulighetsstudie. 

Sak 26/24 – Klubbtur Hjørring 23-26. mai 

Årets Hjørringkomite består av: 

Solveig Van Ditshuizen. Jan Smith, Liv Renstrøm og Frank Sørensen. Komiteen er godt i 
gang. Styret setter stor pris på engasjementet og ser frem til en ny fin tur til våre venner i 
Danmark. 

 

 

 

 


